

Single Seasonal Plated Vehicles are only valid from April 1<sup>st</sup> – October 31<sup>st</sup> /  
Les plaques d'immatriculation saisonnières uniques sont seulement valides du 1<sup>er</sup> avril au 31 octobre.

▪ PLATE FEE: \$50.00

▪ DROITS DE PLAQUE : 50\$

**1. Current Vehicle Information / Information à jour sur le véhicule**

Plate No. / N° de plaque d'imm.	Make / Marque	Series / Série
Model / Modèle	Year / Année	

**2. Personal Information / Renseignements personnels**

Name / Nom		
Address / Adresse		
City / Municipalité	Province	Postal Code / Code postal

**3. Declaration / Déclaration**

I hereby certify that the information contained on this form is correct. /  
J'atteste par la présente que les renseignements fournis dans ce formulaire sont exacts.

Signature: Applicant / Demandeur

Date

**4. Note Carefully / Note**

<p>The application fee does not include any registration fees.</p> <p>Only one (1) licence plate will be issued.</p> <p>Licence plates (except Dealer Plates) may only be issued on the particular vehicle for which they are issued. Unauthorised use of licence plates is a violation of the <i>Motor Vehicle Act</i>.</p> <p>Effective September 1st, 2015, an application fee of \$54 plus HST will be charged in addition to any applicable registration fees.</p>	<p>Les droits de demande ne comprennent pas les droits d'immatriculation.</p> <p>Seule une (1) plaque d'immatriculation sera délivrée.</p> <p>Les plaques d'immatriculation (à l'exception des plaques de concessionnaires) sont délivrées pour un véhicule particulier. Toute utilisation non autorisée de plaques d'immatriculation constitue une infraction à la <i>Loi sur les véhicules à moteur</i>.</p> <p>À compter du 1er septembre 2015, des droits de demande de 54 \$ plus TVH seront exigés outre les droits d'immatriculation applicables.</p>
---	--